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Írásbeli választ isénvlő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Németh Lászlóné
Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonyhoz :

„Tudatos koncepció kialakítása a nem használt vagy nem megfelelőképpen használt állami
vagyonelemek kapcsán ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Az elmúlt évben egyre több magyar család került nehéz anyagi helyzetbe, kiknek életkörülményei a
jelenlegi gazdasági helyzetben sajnálatos módon még rosszabbra fordulhatnak . A növekvő
rezsiköltségek, az emelkedő árak mindenkit súlyosan érintenek, de talán elmondható, hogy az eddig
is anyagi problémákkal küzdők még inkább nehéz helyzetbe sodródhatnak .
Különösen érintettek lehetnek az említett körben a nagycsaládosok . Elmondásuk szerint a tanév
időszaka még el is telik valahogy, de ahogy a szünidő közeledik egyre nagyobb kihívás számukra
hogy hol, mibő l és hogyan töltsék el gyermekeik a szabadidejüket .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Bizonyára Ón is tudja, hogy számos olyan állami ingatlan van, melyeket már hosszú id ők óta nem
használnak, vagy nem megfelelőképpen használnak, így például az Óbudán lévő Posta-üdülő vagy
az MVM oktatási-képzési központja a III . kerületben, melyeket véleményem szerint be lehetn e
vonni egy előre átgondolt programba és ezáltal akár nagycsaládosok részére azokat hozzáférhet ővé
is tehetnék. (Még számtalan ingatlant be lehetne vonni az említett programba .)

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Asszonyt :

Mit gondol felvetésemről? Van-e ilyen jellegű koncepció kialakítására elképzelés ?
Amennyiben igen, kérem, tájékoztasson arról! Ha nem, akkor pedig ezúto n
kezdeményezem, hogy foglalkozzanak az illetékesek jelen felvetésemmel !

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2012. január 17 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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